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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-09/2023 
Datum:  21. 11. 2023   

 
ZAPISNIK 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 21. 11. 2023, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Teja Jelina, Goran Simčič, Zvezdan Prinčič, Vilko Prinčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Robert Feri, Anja 
Pertovt, Jurij Špacal, Tanja Baša Jasnič, David Saksida, Nadja Šfiligoj, Lilijana Kastelic, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, dr. 
Karol Peter Peršolja 
 
Opravičeno odsoten svetnik: Damjan Birtič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Sebastjan Arčon, Mateja Ambrožič, Katarina Avsenik, Marko Mihalič – Petrol d. d. 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 8. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Program izvajanja gospodarske javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v 

občini Brda za obdobje 2024 - 2025  
5. Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2024 in Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2025 – prva obravnava 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica – 

skrajšani postopek 
7. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 8. redne seje  
8. Pobude in vprašanja svetnikov   
9. Realizacija sklepov 8. redne seje  
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 8. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 8. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 8. redne seje. 
 

Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 9. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 9. redne seje.   
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Ad 4. 
 
Program izvajanja gospodarske javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v občini 
Brda za obdobje 2024 - 2025 
 
Program predstavita Katarina Avsenik in Marko Mihalič iz podjetja Petrol d. d.. 
 
I. REDNI PROGRAM IZVAJANJA GJS JAVNE RAZSVETLJAVE 
 
Vsebina gospodarske javne službe »dobava, postavitev, vzdrževanje in izvajanje javne razsvetljave« je opredeljena v 6. 
členu koncesijske pogodbe in obsega dobavo in postavitev naprav, objektov in omrežja javen razsvetljave in drugih 
objektov javne službe ter njihovo redno vzdrževanje oziroma strokovni nadzor nad delovanjem omrežja javne 
razsvetljave in njihovo tekoče vzdrževanje v interesu trajnega nemotenega in brezhibnega delovanja javne razsvetljave 
in s tem povezane druge obveznosti, vse s ciljem zagotoviti zmanjšanje porabe električne energije in stroškov rednega 
vzdrževanja. 
 
Dela, ki jih je koncesionar dolžan opraviti v skladu s koncesijsko pogodbo so sledeča: 

• vzdrževanje drogov svetilk, ki obsega zamenjavo pregorelih sijalk, popravilo ali zamenjavo svetilk, drogov in 
drugih sestavnih delov, barvanje ter čiščenje delov javne razsvetljave, 

• vzdrževanje prižigališč, nadzornih in krmilnih naprav, napeljave in razvodov javne razsvetljave, 

• popravilo oziroma menjava sestavnih delov naprav za javno razsvetljavo, 

• redno pregledovanje delovanja objektov in naprav vsake 3 mesece, za kar se vodi poročilo, 

• vzdrževalna dela in čiščenje drogov javne razsvetljave in drugih naprav ter svetlobnih znakov, ki so vezani na 
javno razsvetljavo, 

• intervencije na objektih in napravah javne razsvetljave, 

• po pooblastilu vodenje pripravljalnih del in investicij v nove objekte in naprave, 

• izdelava (vzpostavitev), vodenje katastra in kontrolne knjige, 

• priprava predlogov letnih programov javne službe v skladu s programi koncedenta, vključno s pripravo 
ukrepov za zmanjšanje porabe električne energije, 

• priprava poročila o realizaciji letnega programa, 

• izvedba dodatnih obremenitev na objektih in napravah javne razsvetljave, 

• dobava električne energije za potrebe javne razsvetljave, 

• priprava in vodenje odškodninskih postopkov proti povzročiteljem škode na napravah, objektih in omrežju 
javne razsvetljave, 

• vzpostavitev energetskega knjigovodstva in vodenje evidence o porabljeni energiji po posameznih odjemnih 
mestih, 

• izdelava načrta razsvetljave skladno s predpisi, 

• posredovanje podatkov o infrastrukturi pristojnim institucijam v skladu z zakonodajo, 

• sodelovanje pri pripravi občinske prostorske dokumentacije, 

• pridobivanje investicijske in projektne dokumentacije ter upravnih dovoljenj, 

• izdajanje smernic in projektnih pogojev, 

• izdajanje soglasij v skladu s tem odlokom, ki ureja izvajanje navedene javne službe. 
 
Na javni razsvetljavi se redno opravljajo vsa vzdrževalna dela in varstveni ukrepi za nemoteno delovanje le-te. Kot 
tekoče vzdrževanje naprav, objektov in omrežja javne razsvetljave in drugih objektov se v smislu redne javne službe 
izvaja: 

1. Dobava in zamenjava sijalk v okviru letnih vzdrževalnih del 
2. Dobava in zamenjava sijalk 250 W in 400 W za reflektorje v okviru letnih vzdrževalnih del 
3. Dobava in zamenjava dušilk, elektronskih dušilk in ostalih tipov sijalk za svetilke, ki bodo zamenjane in ostale 

svetilke po katastru javne razsvetljave, ki niso predmet prenove, v okviru letnih vzdrževalnih del in 
pogodbenih določil 

4. Letni strošek urejanja in vodenja katastra javne razsvetljave 
5. Letni strošek čiščenja stebrov in svetilk 
6. Letni strošek čiščenja okolice svetilk 
7. Preventivno vzdrževanje prižigališč 
8. Izvajanje javnih pooblastil 
9. Prenos podatkov iz obstoječega katastra javne razsvetljave, ki je vzpostavljen pri koncendentu v aplikacijo 

izvajalca, vnos sprememb po izvedbi prenove ter redno letno vodenje in ažuriranje katastra v skladu z 
zahtevami iz koncesijske pogodbe, pri čemer mora biti koncedentu in naročniku dostop do podatkov 
omogočen preko spleta z geslom. 
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10. Vzpostavitev in vodenje kontrolne knjige v elektronski obliki v skladu z zahtevami iz koncesijske pogodbe, pri 
čemer mora biti koncendentu in naročniku dostop do podatkov omogočen preko spleta z geslom 

11. Izdajanje projektnih pogojev in soglasij 
 
II. INTERVENCIJSKO VZDRŽEVANJE NAPRAV, OBJEKTOV IN OMREŽJA JR 
 
Vključuje vsa vzdrževalna dela, ki so potrebna za normalno funkcioniranje javne razsvetljave in niso zajeta pod (redno) 
tekoče vzdrževanje oz. redno izvajanje javne službe javne razsvetljave. Intervencijsko vzdrževanje zajema razna 
popravila uničenih in dotrajanih delov javne razsvetljave, kot na primer menjava kontaktorjev, foto celic, dotrajanih 
kandelabrov, izdelava kabelskih spojk itd. 
Za izvajanje intervencijskega vzdrževanja javne razsvetljave Občina Brda zagotavlja lastna sredstva in se zaračunava 
mesečno. 
 
III. NOVE INVESTICIJE JR PREDVIDENE V LETU 2024 IN 2025 
 
Predlagamo, da se v letu 2024 in 2025 v okviru investicij za rekonstrukcije in adaptacije planira določena dela prenove 
ali postavitev javne razsvetljave na območju občine Brda. Katere investicije se bodo dejansko izvedle bo določila 
Občina Brda. Pred izvedbo posamezne investicije predelave ali postavitve javne razsvetljave, bo koncesionar pripravil 
ponudbo z oceno investicije. 
 
Planirana vrednost investicij prenove javne razsvetljave za leto 2024 in 2025 znaša: 
 

Skupaj nove investicije leto 2024 in 2025 (z DDV)  30.000 EUR 

 
Program izvajanja gospodarske javne službe javne razsvetljave za dve leti, za 2024 in 2025 zajema vsa dela prenove in 
urejanja javne razsvetljave, skladno z določili koncesijske pogodbe. Program temelji in je pripravljen na podlagi 
usklajevanja predlogov koncesionarja in Občine Brda. 
 
Sredstva planirana za izvajanje gospodarske javne službe javne razsvetljave za obdobje 2024 - 2025 znašajo skupaj z 
DDV: 

           Opis  

1.  Redno izvajanje GJS  276.024 €  

2.  Intervencijsko vzdrževanje  26.000 €  

3.  Nove investicije javne razsvetljave  30.000 €  

          SKUPAJ IZVAJANJE GJS JR ZA LETO 2024 in 2025 (z DDV)  332.024 €  

 
Miloša Protiča zanima ali je v ceni vključena tudi cena dobave električne energije in kako občina kontrolira izvajanje 
del ter se o tem vodi dnevnik.  
 
Katarina Avsenik pojasni, da je v ceni zajeta tudi cena električne energije. Kar se tiče izvajanja del se vodi dnevnik pa 
tudi, če pride do kakšnih napak je možnost, da se te napake prijavi in odpravi, prav tako se o tem vodi evidenca.  
 
Miloš Protić predlaga, da se v bodoče v poročilu zneskovno loči električno energijo in investicijsko vzdrževanje.   
 
Dr. Karol Peter Peršolja razume, da je pogodba pretekla in da se izbira novega koncesionarja. Ali se mogoče podaljšuje 
obstoječa pogodba?   
 
Anita Manfreda pojasni, da je koncesijska pogodba veljavna še štiri leta, skupaj 15 let. Iz koncesijske pogodbe izhaja, 
da mora podjetje Petrol d. d. enkrat letno podati poročilo in plan za naprej. Nič se ne spreminja, prav tako ni objavljen 
noben javni razpis.  
 
Marko Mihalič še dodatno pojasni, da je v znesku 200.000,00 EUR vključeno redno delo, v kolikor pa pride do 
intervencije se to dodatno zaračuna.   
 
Nadja Šfiligoj predvideva, da je naloga koncesionarja pri vzdrževanju tudi vzdrževanje okolice okrog pilota. Zanima jo, 
kdo je dolžan očistiti odvečno obrezano vejevje okrog pilota, saj kot je sama zaznala po obrezovanju vedno ostane kup 
odvečnega materiala.  
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Katarina Avsenik pove, da se bo o navedenem pozanimala, v bodoče pa se bodo tako dogovorili, da do tega ne bo več 
prihajalo.    
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme »Program izvajanja gospodarske javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja 
in izvajanja javne razsvetljave v občini Brda za obdobje 2024 - 2025«. 

2. Ta sklep prične veljati takoj. 

 
ZA je glasovalo 13 svetnikov, PROTI pa 0 svetnikov. Sklep je sprejet.  
 

Ad 5. 
 
Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2024 in Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2025 – prva obravnava 
 
Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2024 – prva obravnava 
 
Predlog Proračuna Občine Brda za leto 2024 predstavi Beti Kumar.  

 

Pristop pri pripravi proračuna za leto 2024 je bil podoben kot v preteklih letih. Realno se je opredelilo pričakovane 
prihodke, opredelilo potrebne tekoče odhodke in tekoče transfere ter investicije v teku, najnujnejše investicijsko 
vzdrževanje ter investicije oziroma projekte, ki izpolnjujejo pogoje za umestitev v proračunske dokumente. Bistven 
vpliv na pripravo proračuna za leto 2024 so imela še naslednja dejstva:  

• znesek primerne porabe na prebivalca v RS in povprečnina (700 Eur),  

• predvidena prodaja premoženja na podlagi povpraševanja,  

• planiran je višji komunalni prispevek zaradi predvidenega povečanja investicij oz. gradenj.  
 
Pri pripravi proračuna za leto 2024 je Občina posrednim in ostalim uporabnikom proračuna posredovala navodila za 
pripravo finančnega načrta za leti 2024 in 2025. Na podlagi prejetih finančnih načrtov posrednih in ostalih uporabnikov 
se je predloge finančnih načrtov upoštevalo v proračunu.  
V Bilanci prihodkov in odhodkov je predvideno, da znašajo prihodki 9.205.707 Eur, odhodki pa v višini 9.356.408 Eur.  
V Računu finančnih terjatev in naložb je razvidno, da bo občina vplačala 23.299 Eur namenskega premoženja v Javni 
sklad za razvoj malega gospodarstva Goriške. V računu financiranja je razvidno, da se bo Občina v letu 2024 zadolžila v 
višini 200.000 Eur ter odplačala obroke kreditov v višini 326.000 Eur najete pri poslovni banki in pri državnem 
proračunu. Ocenjen je tudi prenos sredstev višini 300.000 Eur.  
 
Prihodki in odhodki vseh treh bilanc: 

 

Prihodki in odhodki vseh bilanc  Proračun 2024_ 1. obr. 

A. Bilanca prihodkov in odhodkov (prihodki)  9.205.707 

C. Račun financiranja (zadolževanje)  200.000 

C. Račun financiranja (ocenjen prenos sredstev)  300.000 

skupaj PRIHODKI IN PREJEMKI  9.705.707 

A. Bilanca prihodkov in odhodkov (odhodki)  9.356.408 

B. Račun finančnih terjatev in naložb (namensko 
premoženja v javnem skladu)  

23.299 

C. Račun financiranja (odplačilo dolga)  326.000 

skupaj ODHODKI IN IZDATKI  9.705.707 

 

Anjo Pertovt zanima, kako so v predlogu proračuna vključeni ukrepi, ki so bili določeni v Strategiji za mlade v Občini 
Brda. Zanima jo tudi, ali je v predlogu proračuna vključena sanacija strehe na zadružnem domu na Humu.  

 

Beti Kumar pojasni, da je tudi v letu 2024 planiran participativni proračun.  

 

Anja Pertovt našteje, kateri ukrepi iz strategije za mlade naj bi bili vključeni v predlog proračuna:  

- podeljevanje finančnih nagrad študentom ob uspešnem zaključku študija (za uspešne mag. naloge, sredstva 
se razdeli na podlagi javnega razpisa);  
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- sofinanciranje neformalnih izobraževanj programov za mlade;  

- spodbujanje in omogočanje opravljanja počitniškega dela dijakov in študentov v službah občinske uprave in 
javnih zavodih, katerih ustanoviteljica je občina;  

- dodeljevanje neprofitnih občinskih stanovanj v najem – mlade družine imajo prednost;  

- subvencioniranje obrestne mere stanovanjskih posojil za mlade in mlade družine; 

- subvencioniranje komunalnega prispevka mladim, mladim družinam in mladim investitorjem;    

- proučitev alternativnih možnosti za rešitev stanovanjskega problema mladih v Brdih;  

- spodbujanje organizacije prevoza za mlade na prireditve znotraj občine Brda s strani organizatorja prireditve, 
sofinanciranje iz občinskega proračuna (znotraj javnega razpisa za mlade);  

- vzpostavitev dodatnih linij avtobusnega prevoza na relaciji Nova Gorica – Brda (ob petkih);  

- proučitev alternativnih možnosti reševanja mobilnosti;  

- sofinanciranje kulturnih in prostočasnih prireditev ter programov preživljanja prostega časa; 

- sofinanciranje najema športnih površin za mlade.       

 

Župan Franc Mužič glede subvencioniranja komunalnega prispevka pove, da to ni predvideno saj iz izkušenj pove, da je 
zelo težko določene primere proučevati in dokazovati. Izkušnje so zelo slabe glede samega obračuna komunalnega 
prispevka. V preteklosti je že obstajala ta oblika subvencioniranja, vendar se je enostavno pojavljalo vedno več izjem o 
katerih se je moralo odločati. Pripomba je vsekakor smiselna in se bo ponovno proučilo, kaj se lahko naredi na tem 
področju.  

 

Kar se tiče vsega ostalega naštetega župan pove, da je potrebno v času javne razprave predloga proračuna stvari 
dodatno proučiti.   

 

Roberta Feri zanima proračunska postavka 16004 – Prostorski dokumenti, ki v predlogu proračuna znaša 252.000 EUR 
in kakšna je ocena stanja na terenu – popis škode na cestah zaradi plazov ob zadnjem močnem deževju. Trenutno je še 
kar nekaj zidov, ki tudi grozijo, da se bodo porušili in meni, da je proračunska postavka namenjena temu zelo nizka 
tako za leto 2024 kot tudi za 2025.  

 

Anita Manfreda glede priprave občinskih prostorskih aktov pove, da gre javno naročilo, ki je bilo izpeljano že v lanskem 
letu in zajema celovito študijo. V letu 2024 je predvidena izdelava strokovnih podlag in osnutkov SD OPN Brda v skladu 
ZUreP-3, strokovnih podlag in predloga OPPN sprememba UN Šmartno ter sofinanciranje regionalnega prostorskega 
plana.  

 

Župan Franc Mužič pove, da bi potrebovali resnično veliko sredstev za sanacijo vseh zidov, plazov in cest, predvsem 
tistih, ki ogrožajo varnost prometa. V predlogu proračuna so trenutno zagotovljena sredstva, ki jih občina trenutno še 
lahko zagotovi.  

 

Roberta Feri zanima, ali se bo na novi kolesarski stezi, kjer je tudi prišlo do plazu, uveljavljalo garancijo ali bo to breme 
občine.   

 

Župan Franc Mužič pojasni, da to zagotovo spada še pod garancijo, izvajalec že izvaja sanacijska dela. Plaz pod 
Dobrovim pa ni nastal zaradi izgradnje kolesarske steze ampak zaradi posegov, ki so jih izvajali kmetje. V tem času se 
zadeva sanira, iščejo se rešitve, da bi se cesto vsaj delno odprlo s semaforjem.   

 

Goran Simčič poda delni odgovor Anji Pertovt kot članici sveta zavoda ZTKMŠ Brda. Nekaj vsebin, ki jih je naštela spada 
v sam program ZTKMŠ Brda. Glede na to, da se je že pred časom govorilo, da se bo zavod sčasoma začel sam 
financirati in pridobivati sredstva, naj bi take vsebine prešle na zavod.          

 

Teja Jelina glede na vprašanje svetnice Anje Pertovt smatra, da je to že vse urejeno, saj je bilo v strategiji za mlade 
zapisano, da se bo ustanovila delovna skupina. Ali je ta delovna skupina že ustanovljena? Sama je razumela, da bo 
delovna skupina vse to pripravila in o tem seznanila občinski svet tudi s pripravo proračuna.  

 

Dr. Karola Petra Peršolja zanima, kaj je s turističnim biserom Šmartno in s tem povezanim parkiriščem, večnamensko 
dvorano, segmentom zelenega prehoda Brd, tako okoljskega in kot kmetijskega, potrebno je začeti aktivnosti s 
podjetjem Elektro Primorska, zato da se pridobi vsa potrebna soglasja. Ali so bila soglasja pridobljena, saj v proračunu 
sredstev za ta namen ni zasledil.  
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Beti Kumar pojasni, da so na proračunski postavki 13043 – Ureditev parkirišča in javnih sanitarij v naselju Šmartno 
zagotovljena sredstva v višini 346.047,00 EUR.  

 

Dejan Rusjan doda, ker je sofinanciranje s strani države odpadlo je sedaj izvedba projekta zgolj v rokah občine. 
Predvidena je izvedba razširitve javne poti in ureditev pločnika za dostop do novega parkirišča, poti za dostop do 
območja pod Padrati, izgradnja dveh podpornih konstrukcij ter ureditev platoja (I. faza) za parkirišče.  

Trenutno je v fazi pridobivanje gradbenega dovoljenja za I. fazo medtem, ko za II. fazo gradbeno dovoljenje ni možno 
pridobiti, saj je potrebno najprej spremeniti namensko rabo.       

 

Miloš Protić pove, da se je v sklopu tega projekta omenjalo tudi javne wc-je. V kateri fazi je sedaj to predvideno.  

 

Anita Manfreda pojasni, da občina toži ministrstvo, na katero je prijavila omenjeni projekt, ki je bil zavrnjen, zaradi 
tega, ker so vlogo občine v treh sklopih pomanjkljivo ocenili. Glede prvega sklopa so priznali napako, za ostalo se še 
čaka odgovor. Prav javne wc-ji, ki so v sklopu tega projekta, so izpadli, saj so jih ocenili, da ne ležijo na degradiranem 
območju, kar ne drži. Sedaj se čaka, kako se bo zadeva razpletla. Projekt je zajemal tudi ureditev javnih sanitarij. V 
kolikor se bo pridobilo sredstva s strani ministrstva, se bo projekt izvedlo tako, kot je bilo prvotno zastavljeno.  

 

Jurij Špacal odgovori na predlog svetnika Peršolje. Sam se je tudi pozanimal na pristojnem ministrstvu. Elektro 
Primorska ni zainteresirana za izvedbo tega projekta saj ne more zagotoviti dovolj sredstev niti kadra. Na ministrstvu 
so mu potrdili, da je na razpolago 80 mio Eur nepovratnih sredstev za obnovo energetskega omrežja na Primorskem. 
Kljub temu Elektro Primorska ni zainteresirana, saj ni kadra, ki bi delal na razpisu. Občina lahko zagotovi neka 
minimalna sredstva, vendar brez sodelovanja z Elektro Primorska ne bo šlo.        

 

Nadja Šfiligoj predstavi predlog sanacije ogrožajočega zidu v Medani, ki so ga prejeli tudi vsi svetniki.  

 

Župan Franc Mužič pojasni, da je tudi ta sanacija predvidena v načrtu sanacij in vzdrževanj. 

 

Miloš Protić svetniku Špacalu predlaga, da se poveže z ELES-om, ki namenja precej sredstev preko evropskih projektov 
in bi se mogoče našla kaka rešitev za obnovo.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda je opravil splošno razpravo o predlogu Proračuna Občine Brda za leto 2024. 
O predlogu proračuna se opravi javna razprava. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan SKLEP o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2024 
 

1. Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2024, ki vsebuje načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja, načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem ter načrt pridobivanja premičnega 
premoženja. 

2. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2024 je v Prilogi 1. 
3. Priloga iz prejšnje točke tega sklepa je sestavni del tega sklepa. 
4. Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2024. 

 
ZA je glasovalo 13 svetnikov, PROTI pa 0 svetnikov. Sklep je sprejet. 
 
Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2025 – prva obravnava 
 
Predlog Proračuna Občine Brda za leto 2025 predstavi Beti Kumar.  

 

Pristop pri pripravi proračuna za leto 2025 je bil podoben kot v preteklih letih. Realno se je opredelilo pričakovane 
prihodke, opredelilo potrebne tekoče odhodke in tekoče transfere ter investicije v teku, najnujnejše investicijsko 
vzdrževanje ter investicije oziroma projekte, ki izpolnjujejo pogoje za umestitev v proračunske dokumente. Bistven 
vpliv na pripravo proračuna za leto 2025 so imela še naslednja dejstva:  
 

• znesek primerne porabe na prebivalca v RS in povprečnina (700 Eur),  

• predvidena prodaja premoženja na podlagi povpraševanja,  

• planiran je višji komunalni prispevek zaradi predvidenega povečanja investicij oz. gradenj.  



Stran 7 od 11 

 

 
Pri pripravi proračuna za leto 2025 je Občina posrednim in ostalim uporabnikom proračuna posredovala navodila za 
pripravo finančnega načrta za leti 2024 in 2025. Na podlagi prejetih finančnih načrtov posrednih in ostalih uporabnikov 
se je predloge finančnih načrtov upoštevalo v proračunu.  
V Bilanci prihodkov in odhodkov je predvideno, da znašajo prihodki 7.408.948 Eur, odhodki pa v višini 7.566.649 Eur.  
V Računu finančnih terjatev in naložb je razvidno, da bo občina vplačala 23.299 Eur namenskega premoženja v Javni 
sklad za razvoj malega gospodarstva Goriške. V računu financiranja je razvidno, da se bo Občina v letu 2025 zadolžila v 
višini 200.000 Eur ter odplačala obroke kreditov v višini 289.000 Eur najete pri poslovni banki in pri državnem 
proračunu. Ocenjen je tudi prenos sredstev višini 270.000 Eur. 

 

Prihodki in odhodki vseh treh bilanc: 

 

Prihodki in odhodki vseh bilanc  Proračun 2025 1 obr.  

A. Bilanca prihodkov in odhodkov (prihodki)  7.408.948 

C. Račun financiranja (zadolževanje)  200.000 

C. Račun financiranja (ocenjen prenos sredstev)  270.000 

skupaj PRIHODKI IN PREJEMKI  7.878.948 

A. Bilanca prihodkov in odhodkov (odhodki)  7.566.649 

B. Račun finančnih terjatev in naložb (namensko 
premoženja v javnem skladu)  

23.299 

C. Račun financiranja (odplačilo dolga)  289.000 

skupaj ODHODKI IN IZDATKI  7.878.948 

 

Robert Feri pove, da je bila v mesecu aprilu sprejeta Strategija razvoja turizma v Občini Brda. Strategija turizma nosi 
tudi določene finančne in kadrovske zahteve. Strategija je težka 8,9 mio Eur, od tega cca 4 mio Eur bo prispevala 
občina in 200.000 Eur ZTKMŠ Brda. Nekatere naloge so prioritetne, nekatere pa so bolj postranskega pomena. Pod eno 
prioritetno je zapisano, da je zelo nujen in zelo pomemben projekt, uresničevalni cilj strategije, da se prednostno 
namenja sredstva v proračunu Občine Brda ter iščejo dodatni zunanji viri. V predlogih proračunov za leti 2024 in 2025 
ni zasledil nobenih postavk, ki bi naslavljali odhodke, ki jih strategija predvideva, nenazadnje je strategija to 
zapovedovala tudi že v letošnjem letu 2023, dodatno zaposlitev zelenega koordinatorja. Na kak način občina podpira 
strategijo, saj predloga proračunov taka kot sta sedaj predstavljena, ne podpirata strategije turizma.   

 

Župan Fran Mužič pove, da bi bilo resnično najbolj enostavno, če bi zavodu vsako leto namenili več sredstev. Ko pa se 
pripravlja predlog proračuna, od vedenju kaki so prihodki, je potrebno včasih tudi kje kaj zmanjšati oz. odvzeti. V sled 
tega si mora tudi zavod priskrbeti tudi druge vire financiranja.  

Doda še, da se v času javne razprave obeh predlogov proračunov lahko opravijo še dodatni razgovori in upoštevajo 
določeni predlogi iz tega področja.             

 
Dr. Karol Peter Peršolja pojasni, da bo glasoval ZA sklep glede splošne razprave o predlogu proračunov. Nikakor pa se 
ne more strinjati s strategijo bodočega razvoja občine. Leta 2024 se bo izpeljalo nekoliko večji projekt – vrtec Dobrovo, 
iz slišanega se v letu 2025 ne bo zgodilo nič. Razume sicer, da je problem pri financiranju, po drugi strani pa, če ni 
lastnih sredstev in je potrebno poskrbeti za razvoj svojih občanov, se je pač potrebno zadolžiti.  
 
Nadalje poda odgovor podžupanu Špacalu. Meni, da bi občina morala pripraviti projekt z vsemi izhodišči, ga odnesti na 
Elektro Primorska d. d. in nato bi bilo bistveno lažje tudi za njih in bi določena sredstva lahko investirali v občino Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda je opravil splošno razpravo o predlogu Proračuna Občine Brda za leto 2025. 
O predlogu proračuna se opravi javna razprava. 

2. Ta sklep velja takoj. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 
2025 
 

1. Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2025, ki vsebuje načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja, načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem ter načrt pridobivanja premičnega 
premoženja. 

2. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2025 je v Prilogi 1. 
3. Priloga iz prejšnje točke tega sklepa je sestavni del tega sklepa. 
4. Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2025. 

 
Ad 6. 

 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica – 
skrajšani postopek 
 
Predlog odloka predstavi Nika Fabricijo Jug.  
 
Glede na to, da  

• da vrsto in število oddelkov ter število otrok v oddelku določi vrtec v soglasju z občino ustanoviteljico,  

• da sistemizacijo delovnih mest določi ravnatelj v soglasju z ustanoviteljem, na podlagi normativov in 
standardov ter 

• da mora javni vrtec pred objavo prostega delovnega mesta za strokovne delavce pridobiti soglasje 
ustanovitelja, 

se predlaga, da se za izdajo zgoraj navedenih soglasij pooblasti župane občin ustanoviteljic OŠ Kozara Nova Gorica, kot 
se to že izvaja v nekaterih mestnih občinah. Dejstvo je, da v javnih zavodih, ki izvajajo tudi program predšolske vzgoje 
nastajajo spremembe na področjih, ki so navedene v zgornjih treh alinejah, tudi med šolskim letom. Zaradi potrebe po 
pogosti in hitri odzivnosti s strani občin ustanoviteljic s pripravo soglasij se predlaga, da soglasja izdajajo župani občin 
ustanoviteljic OŠ Kozara Nova Gorica.  

 
Vrtec pri OŠ Kozara ima trenutno oddelek prilagojenega programa za predšolske otroke organiziran v enoti Kekec na 
Cankarjevi ulici v Novi Gorici, kjer je vključenih 6 otrok. Glede na določene normative, je oddelek že poln, želja pa je 
omogočiti vpis tudi drugim otrokom, ki bodo usmerjeni v ta program. Ker na tej lokaciji ni možno organizirati 
dodatnega oddelka, se predlaga, da se ga skladno s potrebami organizira v enoti Najdihojca na Gregorčičevi ulici v Novi 
Gorici, kjer so na voljo proste kapacitete. Predlagana lokacija se nahaja v bližini OŠ Kozara Nova Gorica.  

 
Spremembe in dopolnitve Odloka so potrebne tudi zato, ker je uveljavitev Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje 
in izobraževanja (ZOFVI-N) (Uradni list RS, št. 207/21), posegla v sestavo sveta javnega vrtca oziroma šole in predvidela 
devet članski svet zavoda. S spremembo odloka, ki je bila sprejeta v letu 2022 se je sestava sveta zavoda OŠ Kozara 
Nova Gorica uskladila s takrat veljavno zakonodajo.  
Kasneje se je z uveljavitvijo Zakona za zmanjšanje neenakosti in škodljivih posegov politike ter zagotavljanje 
spoštovanja pravne države (Uradni list RS, št. 105/22), omenjeno določilo o sestavi sveta zavoda zopet spremenilo in 
določilo enajst članski svet, zato se s to spremembo odlok ponovno usklajuje z veljavno zakonodajo. 
S sprejemom Odloka, se določi pravna podlaga za izdajo soglasij županov občin ustanoviteljic OŠ Kozara Nova Gorica:  

• k vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v oddelku vrtca,  

• k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu, 

• k objavi prostega delovnega mesta za strokovne delavce v vrtcu.  
 

Drugi cilj je organizacija dodatnega oddelka s prilagojenim programom za predšolske otroke, skladno s potrebami 
otrok. 

 
Tretji cilj je usklajenost Odloka s spremembami in dopolnitvami določil ZOFVI, ki jih je povzročil Zakon za zmanjšanje 
neenakosti in škodljivih posegov politike ter zagotavljanje spoštovanja pravne države in ki določajo, da svet zavoda 
namesto dosedanji treh sestavlja pet predstavnikov delavcev.  
Občine ustanoviteljice se bodo z izdajo soglasij županov občin ustanoviteljic OŠ Kozara Nova Gorica hitreje odzivale na 
predlagane spremembe v OŠ Kozara Nova Gorica, ki se nanašajo na vrtec. 
Odlok bo omogočil tudi izvajanje prilagojenega programa za vrtec na dodatni lokaciji, v kolikor bi se pokazale potrebe 
po širjenju programa. 
 
Predlog odloka sta obravnavali tudi Statutarno pravna komisija in Komisija za negospodarske dejavnosti na skupni seji 
dne 16. 11. 2023 in soglasno potrdili predlog odloka kot primeren za odločanje za Občinskem svetu Občine Brda.    
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Vilko Prinčič kot član Statutarno pravne komisije doda, da gre za otroke s posebnimi potrebami, kjer je v oddelku lahko 
samo 6 otrok.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Osnovna šola Kozara Nova Gorica po skrajšanem postopku.  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 7. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 8. redne seje  
 
Nadjo Šfiligoj zanima, kdaj se lahko pričakuje sklic varnostnega sosveta, ki bo odločal o tem in podal tudi realno sliko 
potreb po ustanovitvi policijske pisarne.   
 
Anita Manfreda pojasni, da se sosvet lahko sestane zelo v kratkem. Policija pa je podala tudi ustno pojasnilo, da so s 
trenutnim načinom delovanja zadovoljni, občani so zadovoljni in ne vidijo nobene potrebe po ustanovitvi policijske 
pisarne. Za primerjavo v občini Komen, policijska pisarna deluje enkrat tedensko dve uri medtem, ko je v občini Brda 
vodja policijskega okoliša prisoten vsak dan in stalno na razpolago. Meni, da boljše organizacije dela, kot je sedaj in 
tudi glede na pohvale občank in občanov, bi si to težko zamislili. Policija mora biti na terenu, ne pa v pisarni. Istočasno 
pa imajo tudi na Policiji probleme s kadri.  
 
Miloš Protić  

1. Podpira dejavnost izposoje koles v Šmartnem, saj gre za dodana vrednost, vendar je to tudi priložnost za 
občino za dodatno trženje. Istočasno se lahko poskrbi za domačine in uredi dovolilnice.  

2. V Šmartnem naj se vzpodbudi dodatno gostinsko ponudbo v dopoldanskem času.      
 

Ad 8. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
dr. Karol Peter Peršolja  
Zanima ga, ali je bil izdelan popis poškodovanih zidov zaradi zadnjih obsežnih padavin. Opozori na en podporni zid v 
Gonjačah, ki je bil zgrajen cca 15 let nazaj in je že kar precej načet in obstaja nevarnost, da pride do plazu. Predlaga 
čim prejšnji ogled.   
 
Anja Pertovt 
Na razglednem stolpu v Gonjačah se nahaja drevo, katero je bilo poškodovano v letošnjem neurju 24. 7. 2023. Lepo bi 
bilo, da bi ga v celoti požagali, ker v takem stanju kakor je sedaj kvari zgled celotni okolici stolpa. Predlaga zasaditev 
dveh novih dreves 
 
Lilijana Kastelic   
S strani nekaterih občanov je bila obveščena, da je Krčniku po teh ujmah naneslo ogromno vejevja in je poškodovana 
ograja. Ker turisti še vedno obiskujejo to naravno znamenitost se jim zdi smotrno, da se očisti in uredi.   
 
Vilko Prinčič  
1. Postavitev luči za javno razsvetljavo v zaselku Valerišče (Cerovo), ki ni osvetljeno  – občan je pripravljen 10 luči 

donirat 
2. Cestne ovire v Gornjem Cerovem – ena ovira ni na pravem mestu, postavljena je pred hišo, natanko kjer ima 

lastnik spalnico in je zanj to zelo moteče. Namreč med hišo in cesto je pločnik in ker na pločniku ni ovire, 
avtomobili vozijo po pločniku. Predlaga odstranitev cestne ovire in postavitev na drugo primernejšo lokacijo (npr. 
ob otroškem igrišču).  

3. V Gornjem Cerovem je bila v letošnjem letu postavljena tudi mobilna antena. Postavljena je pa na žalost tako, da 
je v Cerovem trenutno mobilni signal slabši kot je bil. Zato naproša občino, če lahko posreduje pri odgovornih 
podjetja Telemach, da se to čim prej uredi.    
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Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
V tem mandatu se je prenovila garnitura članov komisije in si želi pristopiti h konkretnemu delu in postavlja nekaj 
vprašanj: 

1. Kaj Občina konkretno pričakuje od Komisije?  
2. Katera področja lahko pokriva in ali ima kakršnakoli pooblastila pri svojem delovanju? 

 
Vprašanja v konkretnih primerih: 

1. Kakšno vlogo oz. kaj lahko naredi Komisija v primeru, da bi občani želeli organizirati dogodek čez mejo? 
2. V primeru, da med obiskom v pobrateni Občini, pride do želje njihovega župana, da bi začeli sodelovanje med 

osnovnimi šolami in drugimi društvi, ali je ta organizacija v domeni Komisije ali se to željo preda naprej na 
Občino oz. ZTKMŠ? In ali lahko potem Komisija bdi nad izvedbo, saj bo, po vsej verjetnosti, ob naslednjem 
obisku s tem županom ponovno tekla debata na isto temo ali pa bo morda takrat že želel konkretne rezultate 
oz. izvedbo. 

 
Si je pa Komisija že zadala projekt, da najde način, kako se predstavniki občine, ki se udeležijo dogodkov, predstavijo 
zunaj občinskega prostora in upamo, da bomo lahko skozi pridobljene odgovore projekt tudi kmalu predstavili 
Občinskemu svetu.  
 
Teja Jelina 
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Ad 9. 
 

Realizacija sklepov 8. redne seje 
 
Sklepi 8. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 19.45.  
 
 
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave 
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                  Anita Manfreda 
 


